
D'INTERÈS 
En l'últim Ple de l'Ajuntament del dia 

22/10/2003, i en el transcurs del debat d'apro
vació d'un suplement de crèdit per l'import de 
288.000 euros (48 milions de pessetes), és a 
dir, el traspàs dels sobrants d'unes partides a 
les altres i després que l'equip de govern 
digués pel poble que no hi havien diners, ara 
apareixen per art de màgia, 48 milions de les 
antigues pessetes. 

Al mateix Ple es va cometre una greu acu
sació per part del Sr. Antich, qui va acusar 
públicament a Celestí Hervàs de FALSIFICA
DOR i d'haver signat factures de feines que no 
s'havien realitzat. 

Celestí Hervàs li va contestar públicament 
que, o provava lo que deia, o era un perfecte 
mentider. 

També vam dir, que donat la greu acusació, 
faríem públics uns pagaments fets per 
l'Ajuntament, ordenats i cobrats per Sr. 
Antic h. 

Nosaltres podem tenir la pell fina, Sr. 
Antich, però vostè té la cara molt dura. 

Aquest justificant de pagament, ni és factu
ra, ni és legal, és un simple paper ... 

És curiós que el receptor de l'obsequi fos el 
Ministre de Foment, defensor del trasvasa
ment de l'Ebre de 1800 Hm3 (quasi el doble del 
projecte actual). 

Quin pregoner ens va portar, Sr. Antich, ara 
també el portaria? 

Quin canvi de jaqueta!!! 
Tenim la certesa que, d'escultures d'aquest 

tipus, se'n van regalar moltes. 
Continuarà ... 

--
1 Escultura obsequi original de Pascual 
Casaubón per al . pregoner F. Q. 94 Josep 
Borrell. 
Són 200.000.' 

SUGGERÈNCIES I OPINIONS 

És voluntat dels Independents que aquesta vol que es publiquen els escrits amb un pseu
publicació estigui oberta a tots els ciutadans dònim, però serà imprescindible la identitat de 
d'Ulldecona, tant si pensen com nosaltres o l'autor. Els Independents ens comprometem a 
no. Hem de dir que no acceptarem anònims, ni garantir la confidencialitat dels autors, si es 
cap escrit que no vagi acompanyat pel nom i desitja. Les col·laboracions es podran enviar 
els cognoms de l'autor. Una altra cosa és, si es per correu al carrer Calvari, nº 19 d'Ulldecona. 

UG 
Ulldecona Grup Independent 

Cl Calvari nº 19 - 43550 Ulldecona 
Tel. 977 57 33 7 6 

8 

l 

l 

Nº1 

OCTUBRE 

NOVEMBRE 

2003 

UG . • • • 
Ulldecona 

Grup 

Independent 

D'ULLDECONA 

PRESENTACIÓ 
Els Independents d'Ulldecona, 

hem decidit adreçar-nos a l'opinió 
pública de la vila, per a doncrr a 
conèixer la nostra forma de veure 
com es gestionen els diferents 
assumptes municipals. Volíem espe
rar els cent dies de cortesia, a fi i 
efecte de donar al nou equip de 
govern el rodatge adient per a fer 
front a la seva tasca, però dos fets 
puntuals van trencar aquest desig. 
La gravetat d'alguna mesura de xoc 
de l'equip de govern PSC-PSOE i 
ERC, juntament amb la permissivitat 
de deixar arranjar la via principal 
dels Valentins, amb materials propis 
d'un camí rural, ens va forçar a 

demanar explicacions. 
Per tant amb aquestes dues per

les, l'arrencada dels arbres i plantes 
del camí La Roja i l'arranjament del 
carrer Major dels Valentins, comen
ça una nova etapa de govern a 
Ulldecona. Els independents 
d'Ulldecona, defensarem el nostre 
programa amb el qual ens vam pre
sentar a les Eleccions del 25 de 
maig, ja ho vam dir en la constitució 
de l'Ajuntament. Col·laborarem en 
tot allò que al nostre parer sigui 
positiu per al poble, però també 
vigilarem i denunciarem els abusos 
que hi puguin haver. 

VIGILÀNCIA DEL CAMP 
En un dels últims Plens, degut a aquesta fa el que li manen, però de 

una sèrie de preguntes sobre el per- cap manera es pot consentir desves
sonal de l'Ajuntament, ens assaben- tir un sant per vestir-ne un altre. Si 
tem que al vigilant del camp se li ha fa falta policia local convoquin pla
donat una altra feina més de la que ces i punt, però no carreguin les 
té assignada, suport a la policia mancances sobre els pagesos, que 
local. l LA VIGILÀNCIA DEL CAMP, prou fotuts estan! 
QUÈ? Res a dir de la persona en si, 

OBRES I SERVEIS 

Davant de la Cooperativa Agrícola 
hi ha un desperfecte des de fa més 
de tres mesos. La tapa de registre 
d'un reguer es va enfonsar. 

Es va arranjar, però mala
ment, ja que va durar dos dies. 
Des d'aquell moment va estar 
sense cap tipus de senyalitza
ció, fins que algú, amb molt 
bon criteri, va posar un palet 
al damunt. Afortunadament 
de moment no ha passat res, 
però a hores d'ara ja no queda 
ni el palet. Hem d'esperar que 

alguna persona o vehicle tingui un 
accident per arreglar-ho? SENYORS 
DEL GOVERN MUNICIPAL, VAN 
PROMETRE RAPIDESA l EFICÀCIA! 



MESURES DE XOC 
Una de les primeres mesures portades a 

terme pel nou equip de govern, va ser arren
car els arbres i plantes que estaven al camí La 
Roja. Al següent Ple de l'Ajuntament, els 
Independents vam presentar vàries mocions, 
una d'elles, era censurar l'actuació del respon
sable que havia donat l'ordre d'arrencar els 
arbres. La resposta de l'equip de govern va ser 
que els arbres no s'havien arrencat, sinó tras
plantat i que estaven "VIVETS" al poliesportiu, 
en espera de trasplantar-los. 

Van insistir en la reprovació de l'actuació i la 
resposta que ens van donar va ser que, qui ho 
havia fet malament era qui els havia plantat. 
Donat que com no hi ha aigua s'haguessin 
mort. Cal veure si els arbres del costat de la 
fàbrica de Nofre s'han mort. Si totes les plan
tacions que s'han fet al terme haguessin de 
tindre aigua al costat, no se n'hagués pogut 
fer cap (cal veure el Banyador, davant l'ermita 
de la Pietat, Abeuradors de Sant Joan del Pas-· 
direcció la Sénia i altres indrets) . 

SENSIBILITAT MEDIAMBIENTAL 

Després de l'arrancada d'arbres al camí La pecten les normes mediambientals, però això, 
Roja es pot endevinar el tarannà mediambien- no és cap excusa, perquè els responsables de 
tal de l'equip de govern de l'Ajuntament, però medi ambient o de serveis no solucionen 
el que no es pot tolerar és la brutícia, runes i aquests punts negres, que són una VERGON
estris que existeixen no molt lluny del poble. VA per la imatge del poble. 
És veritat que hi ha irresponsables que no res-
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CAMINS MUNICIPALS 
L'arranjament dels camins municipals és 

una de les feines portades a terme pels 
Independents (dins de l'equip de govern) i de 
la qual estem més satisfets, encara que alguns 
membres de l'equip de govern actual diguin el 
contrari o facin comentaris despectius. 

Si volen parlar dels camins, quan vulguin i 
on vulguin! Aquest estiu, s'han acabat d'a
rranjar alguns camins del terme que no es van 
acabar en la primera fase. L'últim ha estat el 
camí fondo de la PEDRERA, un camí molt pro
blemàtic, pràcticament era un barranc, però ja 
tocava. 

Creiem que s'ha fet un bon arranjament. 
Ens agradaria que aquesta tasca no acabés 
aquí, sinó que continués. Ja que ara s'ha 

arranjat el ferm d'alguns camins però, tots els 
camins estan plens de malesa la qual impe
deix la visibilitat i es produeixen accidents de 
circulació. Així ens consta. 

Els preguem netegin els marges i cunetes 
dels camins! Recentment el Consell Comarcal 
del .Montsià ha aprovat una subvenció de 
8.000 euros, que correspon al cinquanta per 
cent del pressupost de 16.564,80 euros 
(2.756.156 pts), destinat a arranjar e.l pont del 
barranc de la Venta la Punta o "RODEJOS", al 
camí dels Valentins, pont que va quedar mal
més pels últims aiguats. Amb aquesta obra 
prevista i dotada econòmicament per l'ante
rior equip de govern, l'accés als Valentins pel 
Pou Juà, estarà més assegurada. 



CIRCULACIÓ 
El nou equip de govern de l'Ajuntament 

d'Ulldecona ha volgut donar la sensació, des 
del primer dia, que la circulació i els aparca
ments millorarien respecte al caos, segons 
ells, de l'anterior govern. 

Van adoptar un parell de mesures de xoc, 
de cara a la galeria, suprimir els aparcaments 
reservats a l'alcalde, regidors, etc., i prohibir 
aparcar a la banda esquerra del carrer Güifré 
(la primera molt popular, l'altra no tant). 
Respecte a la primera mesura "LA POPULAR", 
actualment en lloc de vuit places reservades, 
se n'han suprimit quatre. Quedant de les altres 
quatre, dues per a la policia local i dues per a 
la brigada municipal. Però s'ha de calcular que 
de les 24 hores del dia; no estan sempre ocu
pades. 

Respecte a les places de la policia, al menys 
per la nit, quan la policia patrulla, queden lliu
res unes vuit hores, pel que fa a la brigada 
municipal queden lliures des de les 15 hores 
fins les 8 del dia següent, és a dir, 17 hores que 
no es pot aparcar. 

Feta aquesta observació als responsables 
de govern, la resposta va ser que s'havia de 
reservar les 24 hores, per si hi havia alguna 
emergència. La veritat és que aquesta situació 
es produeix de tant en tant. Vam insistir, però 
no es va voler reconsiderar-ho, convenia no 
rectificar, la mesura és massa "POPULAR", 
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com si a Ulldecona anéssim sobrats de places 
d'aparcament. La segona mesura, la del carrer 
Güifré, perjudica molt més a la població. No hi 
ha cap moment del dia, segons la nova senya
lització, que no hi hagin cotxes mal aparcats. 
Naturalment es va començar sancionant, però 
ara es passa del tema. Els Independents, en 
l'últim Ple de l'Ajuntament, vam demanar la 
retirada de la senyal de prohibició del carrer 
Güifré, i per tant, que es pugui aparcar a les 
dues bandes. També vam demanar, que als 
aparcaments destinats a la brigada municipal 
es pugui aparcar tardes, nits i festius, quan la 
brigada no treballa. 

A la primera demanda no es van pronunciar 
i a l'altra van respondre el tema de l'emergèn
cia, com ja hem explicat. També vam denun
ciar en el mateix Ple i a la vegada fer-ho públic, 
la conducta discriminatòria d'algun agent 
municipal, donat que denuncien segons a qui. 

Per últim valorar negativament les actua
cions del regidor de governació, responsable 
de tràfic, ja que després de més de cent dies, 
el tràfic és un caos. Menys fotografies dels 
vehicles mal aparcats, "Inspector Gatxet" 
(Plaça Sales i Ferré el 16/10/2003) i més efecti
vitat. 

Cal fixar-se en el -carrer Major tots el dies, 
inclosos festius, i sobre tot en hora punta, s'ha 
de fer una "gimcana". 
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INCONCEBIBLE I ESCANDALÓS 
Darrerament els Plens de l'Ajuntament 

d'Ulldecona es gravaven i posteriorment es 
retransmetien per Televisió Ulldecona. El Ple 
del passat 6 d'octubre no va ser així, no es va 
retransmetre. 

Indagant i preguntant els motius, ens assa
bentem que l'Ajuntament paga cap cop que la 
Televisió ho grava (fins aquí tot és discutible), 
però el vertaderament escandalós és que, 
pagant el poble, algun membre de l'equip de 
govern, segons el seu criteri, decideix quin Ple 
es grava i quin no. A això se li diu, manipula
ció de l'opinió pública. 

Aquests fets van passar el dia 6 d'octubre, 
algú va dir que no es gravés el Ple, que no 
valia la pena, no era important. Si l'aprovació 
de l'ampliació del Polígon Industrial 
Valldepins, en 200 mil metres, no és impor
tant, què serà important? Per tant, nosaltres 
no ens vam creure que aquest sigui el motiu. 
Per a nosaltres tots el temes que figuren en un 
Ple són significatius. 

Com no ens ho vam creure, nosaltres hem 
tret una altra conclusió; fins ara, tots els Plens 

que s'han gravat han estat extraordinaris. 
Quina diferència hi ha d'un Ple ordinari a un 
Ple extraordinari? 

Que a l'ordinari, l'oposició pot preguntar 
allò que cregui convenient, a l'extraordinari, 
no. 

El Ple del dia 6 d'octubre era ordinari. El 
Grup Independent va fer 15 preguntes, CiU en 
va fer 8 i el Partit Popular 4. Del contingut d'a
questes preguntes el poble, doncs, s'assaben
ta. 

Les preguntes poden contestar-se o no, 
però les respostes sempre consten en l'acta. 

Per tant, deduïm que possiblement a algú 
no li interessa que el poble estigui el més 
informat possible. Potser quan a algú li inte
ressi lluir-se, llavors es gravarà i si convé, en 
directe, naturalment pagant el poble. 

Què diu de tot això el Sr. alcalde? Ens agra
daria que digués alguna cosa al respecte. 

Senyors de l'equip de govern, tenen la 
facultat per a decidir si es graven els Plens, o 
no, PERÒ, O TOTS O CAP! 

FESTES MAJORS 
Les Festes Majors ja s'han celebrat, tot i que 

s'han produït alguns canvis dels que no estem 
d'acord, els ciutadans ja ho valoraran quan 
toqui. 

També volem dir, que algunes de les molès
ties que s'han produït als veïns (Ramón 
Salomón, Constitució i Guifré), es veien venir. 

Cal prendre nota per a una propera vegada. 
S'ha de consultar a TOTS els veïns afectats i 
no imposar. 

També s'han d'acondicionar els llocs de 
forma adient, no amb unes tanques de qual
sevol manera i baix un pal d'una línea de mitja 

tensió elèctrica (tots ·els veïns saben que més 
d'una vegada han caigut espurnes). 

Cal mirar al poble veí d'Alcanar en les pas
sades festes del Remei, l'acondicionament 
d'un lloc amb una "carpa", que va tenir una 
gran acceptació pels joves. No ens ha de saber 
mal copiar, si és per a millorar. 

Farem una anàlisi més estricta, quan tin
guéssim els costos de les Festes Majors, tot i 
que sabem que hi ha hagut un augment de 
81.000 euros, aproximadament (13.500.000 
pessetes). 

CONSELL COMARCAL 

Els Independents hem entrat a formar part Josep Lluís Fernàndez, alcalde de Freginals. 
del govern del Consell Comarcal del Montsià. Des del Consell Comarcal del Montsià farem 
Hem aconseguit la Vice-presidència tercera, tot el possible per aconseguir millores per a 
que serà ocupada pel període de dos anys per Ulldecona. 
Celestí Hervàs. Els altres dos anys l'ocuparà 
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ARRANJAMENT DEL CARRER PRINCIPAL DELS VALENTINS: 
TERCERMUNDISTA 

El mes de juliol es va arranjar la via princi
pal dels Valentins. Els treballs els va dur a 
terme la brigada d'obres de la Diputació de 
Tarragona. Les condicions, els materials utilit
zats i l'alçada del ferm respecte a la vorera, 
ens fa considerar la feina feta com una 
"xapussa", pròpia d'un camí rural. Actualment 
l'arranjament amb rec asfàltic a nuclis urbans, 
tot i que pugui ser legal, no s'hauria de tolerar. 

El Grup Independent, fent-se ressò de les 
queixes dels veïns dels Valentins, va presentar 
una moció al Ple de l'Ajuntament, exigint a la 
Diputació de Tarragona, l'arranjament del 
carrer en condicions adients, i si és necessari 
rebaixar el ferm, que ho facin . 

La proposta va ser defensada, en nom del 
Grup Independent, per Javier Martínez i apro
fitant que a l'Ajuntament tenim un diputat pro
vincial, el Sr. Antich, qui millor que ell per a 
traslladar la demanda a la Diputació? 

El Sr. Antich, furiós, va dir que no ho faria, 
donat que considerava aquesta petició, el qua
lificatiu va ser més o menys, de ridícula. 
L'argument, segons ell, és que la Diputació no 
fa aquests tipus de treballs i que ens oblidés
sim d'aquest tema i que l'equip de govern no 
votaria a favor d'aquesta proposta. Els 
Independents vam insistir i tota l'oposició va 
dir que votaria a favor de la proposta. El Sr. 
Antich es va haver empassar les seves parau
les anteriors i al final , tot l'equip de govern es 
va abstenir. Pe~ tant, amb els vots favorables 
de CiU i PP la proposta del Grup Independent 
es va aprovar, és a dir, DEMANAR PER ESCRIT 
A LA DIPUTACIÓ DE TARRAGONA L'ARRAN
JAMENT EN CONDICIONS ADIENTS DE LA 
VIA PRINCIPAL DELS VALENTINS, l REBAIXAR 
EL FERM A L'ALÇADA QUE ELS TÈCNICS 
DETERMINEN. 

En el passat Ple del dia 6 d'octubre, el Grup 
Independent va preguntar al Sr. Alcalde si hi 
havia resposta de la Diputació. El Sr. Antich va 
contestar que no. 

Uns dies abans, el regidor dels barris Sr. 
Ant ich, es va reunir amb els veïns del 
Valentins. Els veïns li van preguntar com esta
va el tema i ell hi va contestar que s'oblidessin 
d'aquest tema, que la Diputació no ho faria, és 
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un nucli molt petit i els costos molt elevats. 
Com quedem, hi ha ganes de fer-ho o no? 
No enganyi a la gent i digui la veritat! 
Sinó es fa serà per la incompetència d'algú, 

en aquest cas del Sr. Antich i per partida 
dobie, com a regidor dels barris i com a dipu
tat provincial. Tindrà que dir a la gent dels 
Valentins, Sr. Antich, que són de segona o ter
cera classe. Tenen tot el dret a que les coses 
les arrangen bé. No era això el que prometien 
abans de les eleccions? 

Cal recordar que és la segona vegada que el 
Sr. Antich ensopega amb la mateixa pedra. En 
l'època que va ser alcalde, fa uns deu anys, el 
carrer Major d'Ulldecona també es va arranjar 
amb rec asfàltic. Les protestes de la gent i de 
l'oposició van ser molt fortes, però no es va 
solucionar res. Què va passar? És que no es va 
parlar amb qui tocava? O, no hi havia línea de 
diàleg? 

Era una època en què l'estratègia era fotre 
canya a tot Déu que no sigués de la corda. Les 
portes costava molt obrir-les. Anys després, 
amb un altre equip de govern es va arranjar el 
carrer Major de forma correcta, amb aglome
rat calent, amb rapidesa, per a molestar el 
menys possible. Aquí està la diferència en fer 
les coses. 

Cal tenir un poc de memòria en les coses! 


